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Punten voor de rondvraag commissie SOB de dato 21 september 2021

Fractie Vraag
AB Onderhoud Kuurpark

Wij merken dat het groenonderhoud op meerdere plekken in onze gemeente te wensen overlaat. Als voorbeeld noemen we het onderhoud van 
het Kuurpark. 
 Welke stappen zet het college om het onderhoud weer aan de maat te brengen?

Waterbuffers in particulier bezit
Naar aanleiding van de waterstandsnood maken we ons zorgen over waterbuffers die in particulier bezit zijn (bijvoorbeeld de buffer aan de 
Riensberg in Vilt) 
 Hoe wordt het onderhoud en de belasting van deze buffers gecontroleerd?
 Voor buffers van het waterschap garandeert het Waterschap de veiligheid, maar hoe zit dat met particuliere buffers?

CDA Mergelmuur aan het begin van de Putweg te Houthem
De bouwwerkzaamheden aan- en rondom Residentie Vroenhof vorderen gestaag en de CDA-fractie vindt dat het complex er prachtig uit begint te 
zien. In het verlengde van dit project, in relatie tot Residentie Vroenhof, vragen wij ons het volgende af.
Tussen de Putweg en het complex bevindt zich namelijk een muur van mergel en de CDA-fractie ziet graag dat deze gerestaureerd wordt. Deze 
muur ziet er namelijk slecht uit en er is overhangend groen. 
 Is deze muur eigendom van de gemeente en staat het ook op grond van de gemeente?
 Bent u het met ons eens dat het een meerwaarde is voor zowel het aangezicht van het complex, als ook de openbare ruimte in zijn geheel, 

als deze muur wordt gerestaureerd?
 Is het antwoord op de eerste vraag positief, dus bent u eigenaar van zowel de muur als de grond, bent u dan bereid om een plan te maken 

om deze muur ook daadwerkelijk te restaureren? 

Voormalige duplexwoningen Wethouder Paulssenlaan & woningen Broekhem-Noord (6 eengezinswoningen en 8 duplex woningen)
 Wat is de stand van zaken rondom de mergelwoningen aan de Wethouder Paulssenlaan?

Deze staan nog steeds leeg en wij zien geen vooruitgang. In het kader van de grote woningnood in onze gemeente vragen wij u nogmaals, wij 
hebben u hier vaker op geattendeerd, om de woningcorporatie te vragen of zij bereid zijn deze te verkopen aan bepaalde doelgroepen 
(jongeren, starters, ouderen) om bij te dragen aan de bestrijding van de woningnood. 

 Wat is de stand van zaken rondom de nieuwe woningen in Broekhem-Noord (zes eengezinswoningen en 8 duplex woningen)?

Stand van zaken project Ignatiusvallei (Huize Boslust)
 Wat is de stand van zaken rondom het project ‘De Ignatiusvallei’?

Wij hebben u voor de vakantie als CDA-fractie vragen gesteld over dit project. Daarop antwoordde u dat er een potentiële nieuwe eigenaar 
is en dat er met u gesproken was over wat eventueel de mogelijkheden zouden zijn.

 Wij nemen aan dat er sindsdien stappen zijn gezet en wij vragen ons af hoe deze stappen er hebben uitgezien en wat de stand van zaken is?
Wij hebben namelijk sinds die vergadering niks meer van u, of de eigenaar, gehoord en zijn dus zeer benieuwd.
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Kroonringen t.b.v. inzameling PMD-afvalzakken n.a.v. geslaagde proef in o.a. Broekhem
In 2019 is een proef in m.n. Broekhem gestart om zakken PDM-afval aan de ophaalroute via zogenoemde kroonringen (ringen aan lantaarnpaal 
waar de zakken aan kunnen worden opgehangen) in te zamelen. In 2020 heeft wethouder laten weten dat de proef een succes is en naar 
aanleiding daarvan er zou worden opgeschaald en er dus op grotere schaal door de gemeente aan de ophaalroute huishoudelijk afval, 
kroonringen aan de lantaarnpalen bevestigd zouden gaan worden. 
 De CDA-fractie wil graag de stand van zaken hierover van wethouder Meijers vernemen?

VSP Plenkertsstraat
In de nacht van 31 juli/1 augustus jl. zijn twee leegstaande panden in de Plenkertstraat volledig door brand verwoest. De eigenaar heeft toen 
aangegeven dat de panden nog dezelfde zondag volledig gesloopt zouden worden.
Op 5 augustus jl. heeft de gemeente de eigenaar gesommeerd de overblijfselen van deze afgebrande gebouwen totaal te slopen. 
Wat wekt onze grote verbazing? Het is nu 21 september en een gedeelte van de gebouwen staat nog steeds overeind (zie bijgevoegde foto's). 
Eigenlijk is dit een grote aanfluiting voor de gehele gemeente Valkenburg aan de Geul. Zeker voor het aanzicht van de Plenkertstraat, wat 
beslist niet de eerste keer is. Wij als VSP willen de volgende vragen aan u stellen:
 Kunt u er zorg voor dragen dat de overblijfselen van de afgebrande gebouwen zo snel als mogelijk gesloopt worden?
 Kunt u er zorg voor dragen dat het terrein zo afgeschermd wordt dat het aan het zicht van de straat onttrokken wordt?

             

PGP Stand van zaken aantal toezeggingen
De PGP wil graag de stand van zaken weten van een aantal toezeggingen: 
 ongehinderd (motie ‘ongehinderd’ aangenomen op 10 november 2020)
 bomenbeleidsplan (op 6 juli 2020 is toegezegd dit te agenderen in de eerste helft van 2021) 
 ‘stoeptegel eruit, plant erin’ (opgenomen in het Coalitieakkoord focus 2021-2022)
 strategisch plaatsen van blikvangers (toegezegd op 10 november 2020)
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Verkeerssituatie rondom basisschool Valkenburg
In maart hebben we reeds aandacht gevraagd voor de verkeerssituatie op de Plenkertstraat. Helaas zorgen de werkzaamheden aan de kerk voor 
de nodige overlast (o.a. door vrachtwagens die de halve straat blokkeren tijdens breng en haaltijden). Door het recentelijke afbranden van de 
panden Mommers en het ontoegankelijke bruggetje bij het Odapark is de situatie verslechterd. De leerlingen kunnen nu op slechts 1 punt de 
smalle Plenkertstraat op.
 Ziet het college mogelijkheden om op korte termijn de verkeerssituatie in de Plenkertstraat veiliger te maken?

Werkzaamheden langs de Beatrixsingel
Volgens de initiële planning zouden werkzaamheden aan o.a. de inrichting van het overloopgebied in augustus afgerond worden. Door 
onvoorziene omstandigheden is deze planning opgeschoven. 
 Is er al een nieuwe planning? 

Wandelpad van Schin op Geul naar de 3 beeldjes
Door schade n.a.v. de wateroverlast is het pad afgesloten. 
 Is er al zicht op wanneer het pad hersteld dan wel geopend zal worden? 
 En wie is daar verantwoordelijk voor, ligt dat bij de gemeente of bij het Waterschap? 

Verkeersregels e-scooters/snorfietsen
In onze gemeente is de verhuur van elektrische bromfietsen/scooters flink toegenomen. Daar zijn wij blij mee. Het scheelt immers flink wat 
lawaai en luchtvervuiling ten opzichte van een benzinescooter. Het valt ons echter op dat verkeersregels voor de e-snorfiets anders zijn dan voor 
de benzinesnorfiets. Zie: https://www.anwb.nl/experts/juridisch/51/niet-verplicht-fietspad-bord-g13 E-snorfietsen mogen wél op een 
onverplicht fietspad en de benzinesnorfiets (met ingeschakelde motor) niet. Daarbij zijn er ook paden waar zowel wandelaars, fietsers als e-
snorfietsers gebruik van maken (denk aan het pad van het Koetshuis naar de 3 beeldjes). Het snelheidsverschil tussen een wandelaar, fietser en 
een e-snorfietser zorgt voor gevaarlijke situaties. In Amsterdam rij je op een scooter altijd op de rijbaan, zowel met een blauwe (snorfiets) als 
gele kentekenplaat – tenzij anders aangegeven. 
 Zou de wethouder kunnen kijken of we dat in gemeente Valkenburg aan de Geul ook kunnen invoeren?  

VVD ---

https://www.anwb.nl/experts/juridisch/51/niet-verplicht-fietspad-bord-g13

